
 

 

Pezinok, dňa 20. 09. 2022 

Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V PEZINKU 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Z Á P I S N I C A 

z pokračovania riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva  

zo dňa 08. 09. 2022 

 

 

volebného obdobia 2018 – 2022, ktoré sa uskutočnilo dňa 13. 09. 2022, v čase od 14.30 hod. 

do 16.00 hod. online prostredníctvom MS Teams.  



 

 

Pezinok, dňa 20. 09. 2022 

Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

 

 

Na rokovaní boli prítomní: 

• 14 poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Pezinok 

• Ing. arch. Igor Hianik, primátor 

• Mgr. Mária Wagingerová, poslankyňa a viceprimátorka 

• Ing. Silvia Ruppertová, vedúca majetkového oddelenia na MsÚ Pezinok 

• Ing. Andrea Pokorná, vedúca finančného oddelenia na MsÚ Pezinok 

• RNDr. PaedDr. Bc. Daniela Vašková Kasáková, vedúca stratégie a živ. Prostredia 

• Ing. Michal Kán, vedúci oddelenia stavebného poriadku a výstavby na MsÚ Pezinok 

• Ing. arch. Zdenka Augustiničová, vedúca referátu rozvoja mesta na MsÚ Pezinok 

• Ing. Monika Hletková, referent výstavby na MsÚ Pezinok 

• Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a technickej infraštruktúry na MsÚ Pezinok 

• Ing. Andrea Pokorná, referentka rozpočtu, dočasne poverená vedením finančného 

oddelenia na MsÚ Pezinok 

• Mgr. Ing. Róbert Reichbauer, referent útvaru hlavného kontrolóra na MsÚ Pezinok 

• RNDr. Dušan Chudý, riaditeľ MPS 

 

Program: 

14. Návrh koncepcie MHD v Meste Pezinok 

15. Informácie z činnosti ÚHK 

16. Informácie primátora 

17. Interpelácie 

 

Primátor Ing. arch. Igor Hianik vyzval poslancov k prezentácii.  

 

Hlasovanie č. 1 – Prezentácia poslancov: 

Prítomní: 14 

➢ Ing. Juraj Pátek, Mgr. Ľuboš Hidaši, Ing. Jozef Chynoranský, Mgr. Branislav Macháč 

PhDr. Milan Grell, Ing. Milan Čech, Bc. Marek Manák, Adam Kovačovský, prof. Ing. 

Elena Žárska, Mgr. Mária Wagingerová, Mgr. Kvetoslava Štrbová, Mgr. Richard Oravec, 

Mgr. Martin Dulaj, Peter Janeček 

 

ZÁPISNICA 

z pokračovania riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva („MsZ“) mesta Pezinok zo dňa 

08. 09. 2022, volebného obdobia 2018 – 2022, ktoré sa uskutočnilo dňa 13. 09. 2022, v čase od 

14.30 hod. do 16.00 hod. online prostredníctvom MS Teams .

 



 

 

Pezinok, dňa 20. 09. 2022 

Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

 

Konštatovanie:  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO JE UZNÁŠANIASCHOPNÉ.  

 

14. Návrh koncepcie MHD v Meste Pezinok 

 

Materiál:  https://www.youtube.com/watch?v=R4nOa9vxhGo&t=1s  

 

2. hlasovanie o materiáli v predloženom znení (b) 

Prítomní 14 
Za 3 
Proti 3 
Zdržal sa 4 
Nehlasoval 4 

Neschválené. 

Audiovizuálne hlasovania: 

Poslanec R. Oravec hlasoval vizuálne – ZA. 

Poslanci M. Manák,  M. Wagingerová –  PROTI. 

Poslanec A. Kovačovský  – ZDRŽAL SA. 

Poslanci K. Štrbová, B. Macháč. Ľ. Hidaši a E. Žárska NEHLASOVALI. 

 

3. hlasovanie o materiáli v predloženom znení (c) 

Prítomní 14 
Za 7 
Proti 0 
Zdržal sa 1 
Nehlasoval 6 

Neschválené. 

Audiovizuálne hlasovania: 

Poslanci M. Manák,  M. Wagingerová, A. Kovačovský  –  ZA. 

Poslanci J. Chynoranský, R. Oravec, K. Štrbová, B. Macháč. Ľ. Hidaši a E. Žárska 

NEHLASOVALI. 

 

4. hlasovanie o materiáli v predloženom znení (d) 

https://www.youtube.com/watch?v=R4nOa9vxhGo&t=1s


 

 

Pezinok, dňa 20. 09. 2022 

Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

 

K rokovaniu sa pripojil Ing. Marián Šipoš. 

Prítomní 15 
Za 9 
Proti 0 
Zdržal sa 0 
Nehlasoval 6 

Schválené. 

Audiovizuálne hlasovania: 

Poslanci M. Manák,  M. Wagingerová, A. Kovačovský, M. Šipoš –  ZA. 

Poslanci J. Chynoranský, R. Oravec, K. Štrbová, B. Macháč. Ľ. Hidaši a E. Žárska 

NEHLASOVALI.  

 

Výsledok hlasovania: 

UZNESENIE MsZ č. 1 - 243/2022 

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. c) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 

 

a) neschvaľuje 

1. Variant: minimálny variant od Bratislavskej integrovanej dopravy, a. s. 

(optimalizácia súčasného jedného spoja, spádová oblasť Cajla - Sever) = 193 248 € 

s DPH za rok.  

 

b) neschvaľuje 

3. Variant: model MHD požadovaný petíciou (spádová oblasť Cajla - Sever) = 262.800 

€ s DPH za rok. 

 

c) neschvaľuje 

2. Variant: optimálny variant do Bratislavskej integrovanej dopravy, a. s. (model 

približne rovnaký stavu do 14.11.2021, spádová oblasť Cajla – Sever, Muškát, Centrum, 

Juh, obchodné centrá a Grinava) = 636 232,5 € s DPH za rok. 

 

 

d) schvaľuje 

Spracovanie komplexného systému MHD; prípravu a predloženie zmien a doplnkov 

územného plánu rešpektujúci systém MHD pre 4. Variant: komplexný model MHD 

riešiaci nedostatky kvality obslužnosti (potreba vybudovania nových zastávok) = 

minimálna cena 750 000 €/rok (bežné náklady) a kapitálové výdavky na vybudovanie 

infraštruktúry (zrejmé budú po vypracovaní projektovej dokumentácie). 
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15. Informácie z činnosti ÚHK 

 

K rokovaniu sa pripojil  prof. Ing. Pavel Alexy Phd. 

 

 

Materiál:  https://www.youtube.com/watch?v=R4nOa9vxhGo&t=1s  

 

 

Predkladá: Ing. Mgr. Róbert Reichbauer 

 

Diskusia: 

➢ Poslankyňa Elena Žárska 

➢ Michal Kán 

 

5. hlasovanie o materiáli v predloženom znení  

Prítomní 16 
Za 15 
Proti 1 
Zdržal sa 0 
Nehlasoval 0 

Schválené. 

Audiovizuálne hlasovania: 

Poslanci M. Manák,  M. Wagingerová, A. Kovačovský, M. Šipoš, P. Alexy, B. Macháč, P. 

Janeček –  ZA. 

Poslanec R. Oravec – PROTI.  

 

Výsledok hlasovania: 

UZNESENIE MsZ č. 1 - 244/2022 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 18 f ods. 1 písm. d) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov, po prerokovaní materiálu 

 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

 

 

informáciu z činnosti ÚHK v predloženom znení 

https://www.youtube.com/watch?v=R4nOa9vxhGo&t=1s
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16. Informácie primátora 

 

Materiál:  https://www.youtube.com/watch?v=R4nOa9vxhGo&t=1s  

 

 

Predkladá: Ing. arch. Igor Hianik 

 

Primátor Igor Hianik v úvode informoval o Vinobraní 2022 a zároveň pozval poslancov aj 

verejnosť. Oznámil, že zmluva o kolotočoch je podpísaná, zverejnená a účinná. Výsledná 

suma za kolotoče bola cca 52 244 €. Informoval o všetkom, čo je zabezpečené na vinobranie. 

Ako ďalšie informácie uviedol nespokojnosť vo vzťahu k Mestskému podniku služieb, p. o.. 

Poslednou dôležitou informáciou oznámil, že bol spustený spoločný zber odpadov, ktorý sa 

úspešne začal realizovať a tiež, že sa neustále pracuje na otvorení zberného dvora. 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Branislav Macháč 

➢ Poslanec Marián Šipoš 

➢ Poslanec Ľuboš Hidaši 

➢ Poslankyňa Kvetoslava Štrbová 

➢ Róbert Reichbauer 

 

 

 

17. Interpelácie 

 

Materiál:  https://www.youtube.com/watch?v=R4nOa9vxhGo&t=1s  

 

 

Poslankyňa Elena Žárska: 

1. Prečo je pokračovanie MsZ zvolené online formou? Dohodli sa tak poslanci 8.9.2022 

pri prerušení rokovania? Podľa zákona o obecnom zriadení má zvolanie zasadnutie 

MsZ online formou stanovené podmienky, resp. za akej situácie je možné danú formu 

použiť. Takáto situácia nenastala, resp. pozvánka neobsahovala vysvetlenie primátora 

mesta. 

2. Predmetom rokovania MsZ boli ročné hodnotenie plnenia plánu a rozpočtu 

príspevkových organizácií a obchodných spoločností. Ospravedlnenú účasť podľa 

primátora Mesta mala riaditeľka PKC. Prečo na rokovanie neposlala svojho zástupcu?  

https://www.youtube.com/watch?v=R4nOa9vxhGo&t=1s
https://www.youtube.com/watch?v=R4nOa9vxhGo&t=1s
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3. Zasadnutie MsZ 8.9.2022 sa konalo od 16.00 do cca 22.10 hod. Čo je viac ako 6 

hodín. Nevznikol podľa Zákonníka práce nárok na občerstvenie pre poslancov a 

prítomných zamestnancov mesta? Vodu, kávu a malý keks nemožno považovať za 

občerstvenie (stravu). 

4. Aký je stav počtu umiestnených žiakov 1.ročníka v základných školách? Bol nejaký 

žiak neumiestnený v Pezinku a využil sa obvod Vinosady? Aký je stav umiestnených a 

neumiestnených detí vo verejných materských školách? Znížili poplatky rodičom 

súkromné materské školy? Sľubovali to pri žiadostiach o zaradenie do siete škôl 

MŠVTŠ SR. 

5. Koľko rokovaní uskutočnilo vedenia Mesta so Slovak Lines? Kto bol prítomný za obe 

strany? Bol vyhotovený zápis? 

 

Poslankyňa Kvetoslava Štrbová: 

1. Žiadosť o zaslanie vo veľmi krátkom čase stav rozpracovanosti investičných akcií 

a plán ich časového a finančného plnenia do 31. 12. 2022 z dôvodu, že A. Pokorná 

informovala poslancov o výške rezervného fondu a o plánovaných investíciách vo 

výške takmer 4,4 mil. € ešte v tomto kalendárnom roku. 

2. Vo Vyhodnotení bolo spomínané, že prednostne bude v 1. polovici októbra náhradná 

výsadba realizovaná na Holubyho ulici (časť nového cyklochodníka). Poznáme už 

presnejší termín, kedy sa bude daná výsadba realizovať? 

3. Poslanci maj záujem získavať informácie o výške poplatkov Materských škôl. 

 

Poslanec Marián Šipoš: 

1. Prečo primátor Igor Hianik využije sistačné právo pri Uznesení zo zastupiteľstva 

konaného 8. 9. 2022. 

 

Poslanec Branislav Macháč: 

1. V akom stave sa nachádza a či bolo opäť vyhlásené výberové konanie na riaditeľa PK 

TV? 

2. V akom stave sa nachádza výber členov redakčnej rady časopisu Pezinčan tak, aby 

bola zabezpečená nestrannosť a vyrovnanosť názorov v tomto mesačníku? 
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___________________________  

             Ing. arch. Igor Hianik  

             primátor mesta    

    

Zasadnutie MsZ bolo ukončené. Primátor zaželal všetkým príjemný večer. 

 


